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Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw wewnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Pragnê przedstawiæ Panu Ministrowi w¹tpliwoœci zwi¹zane z brzmieniem projektu rozporz¹dzenia
w sprawie sposobu utrwalania przebiegu imprezy masowej. Projekt tego rozporz¹dzenia, stanowi¹cego
wykonanie ustawy o bezpieczeñstwie imprez masowych, zosta³ opatrzony dat¹ 21 maja 2010 i umiesz-
czony na stronie Biuletynu Informacji Publicznej MSWiA.

Zgodnie z zasad¹ przyjêt¹ w §5 ust. 1 projektu rozporz¹dzenia „utrwalenia przebiegu imprezy maso-
wej organizowanej na stadionach, w obiektach lub na terenach umo¿liwiaj¹cych przeprowadzenie im-
prezy masowej, dokonuje siê przy u¿yciu cyfrowych urz¹dzeñ elektronicznych rejestruj¹cych obraz
kolorowy i dŸwiêk”. Jako wyj¹tek w §5 ust. 2 dopuszczono mo¿liwoœæ stosowania kamer analogowych
z przetwornikami analogowo-cyfrowymi.

Jednoczeœnie w §6 projektu okreœlone zosta³y minimalne wymagania, jakie powinny spe³niaæ
urz¹dzenia rejestruj¹ce obraz podczas imprezy masowej. Przepis ten okreœla wymagan¹ jakoœæ obrazu,
w zale¿noœci od jego kategorii (dla kategorii I i II – wysokoœæ obrazu nie mniejsza ni¿ 950 pikseli, a dla
kategorii III i IV – wysokoœæ obrazu nie mniejsza ni¿ 500 pikseli). Dodaæ nale¿y, ¿e projekt rozporz¹dze-
nia dopuszcza w §13 zastosowanie okresu przejœciowego w przypadku obiektów, w których obecnie za-
instalowany system monitoringu nie spe³nia stosownych wymagañ (dla urz¹dzeñ rejestruj¹cych obraz I
i II kategorii – 6 miesiêcy, dla urz¹dzeñ rejestruj¹cych obraz III i IV kategorii – 3 lata od dnia wejœcia
w ¿ycie przedmiotowego rozporz¹dzenia).

Nasuwa siê zatem w¹tpliwoœæ, czy kamery analogowe, dopuszczone do stosowania na imprezach
masowych w drodze wyj¹tku, bêd¹ w stanie sprostowaæ na³o¿onym w projekcie rozporz¹dzenia mini-
malnym wymaganiom w zakresie jakoœci rejestrowanego obrazu. Istotne pozostaje pytanie, czy wspo-
mniane dopuszczenie ma charakter bezwzglêdny, czy obwarowane jest dodatkowo wymogiem
spe³nienia przez kamery analogowe wszystkich standardów jakoœci obrazu zapisanych w projekcie roz-
porz¹dzenia. Konieczne wydaje siê tak¿e rozstrzygniêcie, jaka relacja zachodzi pomiêdzy przepisem do-
puszczaj¹cym stosowanie kamer analogowych w drodze wyj¹tku a przepisami o okresie przejœciowym –
w szczególnoœci zaœ, czy mo¿liwe bêdzie stosowanie rozwi¹zañ analogowych równie¿ po up³ywie okresu
przejœciowego.

Obawy te s¹ zasadne ze wzglêdu na potrzebê zapewnienia odpowiedniego poziomu bezpieczeñstwa
na imprezach masowych, a w szczególnoœci na meczach pi³karskich. W zwi¹zku z powy¿szym proszê
Pana Ministra o odniesienie siê do poruszanych w¹tpliwoœci.

Z wyrazami szacunku
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